

Warranty

Limited Lifetime Warranty: Knappe & Vogt offers its standard Limited Lifetime Warranty to the initial purchaser of commercial products. This warranty covers defects in materials and workmanship which occurs during normal use and the remedy is limited to repair or replacement of defective products, at KV's option. Certain types of defects and damage are excluded from warranty coverage, costs and expenses are not covered, and additional restrictions apply.

A copy of the Limited Lifetime Warranty, with all warranty details, limitations and disclaimers, is available on the Customer Care Connection location at www.kv.com or from KV Customer Service, 2700 Oak Industrial Drive, Grand Rapids, MI 49505, (800) 253-1561.

Garantie

Garantie à vie limitée: Knappe & Vogt offre sa garantie à vie limitée standard à l'acheteur initial de produits commerciaux. Cette garantie couvre les défauts de matériaux et de fabrication qui se produisent pendant l'utilisation normale et, la réparation est limitée à la réparation ou au remplacement des produits défectueux, au choix de KV.

Certains types de défauts et de dommages ne sont pas couverts par la garantie, les frais et dépenses ne sont pas couvertes, et des restrictions supplémentaires s'appliquent.

Une copie de la garantie limitée à vie, avec tous les détails de la garantie, les limitations et exclusions de garantie, est disponible sur l'emplacement de connexion de service à la clientèle sur www.kv.com ou de KV Service à la clientèle, 2700 Oak Industrial Drive, Grand Rapids, MI 49505, (800) 253-1561.